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va fer el Sr. Zaragozà amb el PAI  del polígon industrial, que si són 
bons o dolents gestors es veurà al final de 2008 i creu que el Sr. Mi-
guel Zaragozá està enganyat, perquè el futur de les Coves és prou 
brillant  i prou bo. La qüestió està que no podem comptar amb 
certes quantitats de diners si no han estat aprovats els projectes;  
per a mi açò seria vendre’m a les empreses, perquè jo fins que no 
veig un projecte totalment tancat i amb els informes corresponents 
correctes no el compte com a realitzable i no el fique als pressu-
postos.  El Sr. Alcalde continua i comenta que respecte al tema del 
sou, que ja va dir-ho el Sr. Zaragozà en un altre ple, que eren alts i 
que el Sr. Alcalde creu que no, que és el seu punt de vista. I el Sr. 
Alcalde també comenta que  respecte a dietes i quilometratge fins 
ara només s’han cobrat dels viatges a Chest i Momtmeló de la gent 
que va anar a informar-se sobre el circuit i insta al Sr. Zaragozà a 
passar per l’Ajuntament a veure les factures i comprovar-ho; que la 
partida de transport no és per a pagar als regidors i que les dietes 
d’ara es comparen amb les que es van gastar ells  en dos mil sis, 
que el Sr. Miguel Zaragozá ho diga tot i no només el que a ell li 
convé. Per finalitzar la intervenció el Sr. Alcalde comenta que ja es 
parlarà a finals de dos mil vuit per veure si els pressupostos han si-
gut bons o no, i llavors, el Sr. Miguel Zaragozà haurà de reconéixer 
si els pressupostos han sigut realistes o no, que prefereix pecar de 
poc i anar a més que pecar de molt i anar a menys.

El portaveu del grup JNP, Sr. Viol Zaragozà, diu que:

Voldria fer una defensa d’estos pressupostos. Que el Sr. Zaragozà 
Muñoz ha parlat dels pressupostos de dos mil sis (final de la legis-
latura del Sr. Zaragozá), però que no ha parlat dels pressupostos 
de dos mil quatre (principi de la legislatura) on no va rebre cap sub-
venció; que les subvencions van vindre després, i li demana al Sr. 
Zaragozà una mica d’espera i d’ací a dos anys ja li contestaran. El 
Sr. Viol també comenta que les diferències d’ingressos entre  dos 
mil sis i dos mil vuit són de vint milions de pessetes, i li pregunta al 
Sr. Miguel Zaragozà que si aquesta diferència és tan escandalosa i 
fa que aquestos pressupostos siguen tan pèssims en comparació 
als del 2006. També li comenta al Sr. Miguel Zaragozà el perquè 
d’aquesta diferència i que la causa és que en dos mil sis  hi ha-
via un ingrés d’onze milions de pessetes corresponent a l’aigua, 
que aleshores la gestionava l’Ajuntament i eren ingressos per al 
municipi, i ara no és així ja que el PP va cedir la gestió a FACSA, 
que l’única empresa rentable del poble la van passar a FACSA.  
El Sr. Viol també comenta que en 2006 hi havia comptabilitza-
da  una subvenció del PRODER, que ara no poden comptabilitzar 
perquè el PRODER ja no existeix i no poden sol·licitar subvencions 
a aquest organisme. I per finalitzar diu que ja s’aniran demanant 
subvencions i aleshores es veurà com augmenten els ingressos; 
i que com ha dit l’alcalde el que sí és cert és que el Grup Popular 
guanyava en les despeses, les despeses de dietes i menjars.

El Sr. Zaragozà li diu que no sap eixir d’ahí.
El Sr. Viol li contesta que sap eixir per molt llocs.
El Sr. alcalde li demana al Sr. Miguel Zaragozà que guarde el torn.

Sotmès a votació, per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i el Grup 
JNP, i quatre en contra del Grup Popular, s’acorda:

Primer. Aprovar provisionalment el Pressupost General per a 
l’exercici de l’any 2008, fixant les despeses i els ingressos en les 
xifres que per capítols s’expressen a continuació:

A) ESTAT D’INGRESSOS 
 OPERACIONS CORRENTS 
Capítol Denominació Euros
1 Imposts directes 328.000,00

2 Imposts Indirectes 172.000,00
3 Taxes i altres Ingressos 365.500,00
4 Transferències Corrents 290.900,00
5 Ingressos Patrimonials 7.100,00
 OPERACIONS DE CAPITAL 
7 Transferències de Capital 46.892,50
9 Actius Financers 100,00
 TOTAL PRESSUPOST D’INGRESSOS   
             1.210.492,50
B) ESTAT DE DESPESES 
 Operacions Corrents 
1 Despeses de Personal 328.200,00
2 Bens Corrents i Serveis 513.653,50
3 Interessos i comissions 45.100,00
 Operacions de Capital 
6 Inversions Reals 146.412,00
7 Transferències de Capital 116.127,00
9 Passius financers 61.000,00
 TOTAL PRESSUPOST DE DESPESES 
1.210.492,50

Segon.  Aprovar la plantilla pressupostària de personal, que  com-
prèn la relació de llocs de treball  que obra en l’expedient.

Places DENOMINACIÓ    Grup
 Funcionaris  
1 Secretari-Interventor   A1/A2
1 Administratiu Adm. General   C1
1 Auxiliar Adm. General   C2
1 Agutzil de comeses múltiples  Ag. Prof 
 Personal laboral    Contracte
3 Peó d’Obres (de duració determinada) T
2 Personal Neteja (1 a temps parcial)  F/T
1 Auxiliar Ref. Administratiu    T
1 Biblioteca     F
2 Ludoteca (Temps parcial. Duració determinada) T
1 Agent de Desenvolupament local   T
 (Duració determinada) 

Tercer.  Aprovar les Bases d’execució del Pressupost

Quart. Exposar al  públic el Pressupost General inicialment apro-
vat en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la província, 
pel termini de quinze dies hàbils, a comptar del següent al de la 
publicació en aquest, posant a disposició del públic la correspo-
nent  documentació; durant aquest termini, els interessats podran 
examinar-lo i presentar reclamacions davant del Ple.

Cinquè.  Que  en  el cas que no  es  presentaren reclamacions  
durant l’esmentat  termini, el Pressupost,  junt  amb  la documen-
tació  que l’acompanya i la plantilla pressupostària, es conside-
raran  aprovats  definitivament, en compliment del  que  disposa 
l’art.  150 de la Llei 39/88, de 28 de  desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals.

3r. MODIFICACIÓ D’ORDENANCES FISCALS. Se sotmet a 
la consideració del Ple l’ordenança reguladora de l’impost sobre 
construccions, obres i instal·lacions, amb una nova redacció per 
actualitzar el seu contingut.

El portaveu del grup JNP, Sr. Viol Zaragozà, diu que vol  fer una 
ampliació d’allò que ha explicat el Secretari, i comenta que es re-
gularà una bonificació per la zona declarada àrea de rehabilitació i 
una altra per a les persones amb discapacitat (que serà del trenta 
per cent de la base imposable). També diu que es modifique el 


